

多伦多华人基督教会洗礼申请表

TORONTO CHRISTIAN COMMUNITY CHURCH BAPTISM APPLICATION FORM

姓名：(中文) _____

Name: (Please give SIN Card Name)

(First) _____ (Last) _____

性别：男 M / 女 F 出生日期 Date of Birth _____

居留身份 Status in Canada: 旅客 Visitor/ 学生 Student/ 公民 Citizen/ 移民 Landed Immigrant

出生地点 Place of Birth: _____

职业 Occupation: _____ 电话 Tel: _____

地址 Address: _____

电邮地址 Email: _____

婚姻状况 Marital Status: 未婚 Single / 已婚 Married / 其它 Others _____

配偶姓名 Name of Spouse: (中文) _____ / (Name) _____

第一次来本教会的日期和参与节目

First Date & Program of attendance at TCCC: _____ / _____

决志信主日期及地点:

Date & Place of decision to accept Christ as Savior: _____ / _____

我想申请加入教会成为会员

我暂时不想申请加入教会成为会员

I want to apply to be member of Toronto Christian Community Church or I don't want.....

会员 Regular Membership 本教会会员乃受洗归入基督之信徒过正常基督徒生活，经常参加教会聚会，愿在教会中事奉和乐意金钱奉献支持圣工，而经本会正式接纳的基督徒在会员大会中有发言权与投票权。

This church shall be composed of professed, baptized Christian believers who have been properly received into the fellowship. The members are expected to lead exemplary Christian lives, to attend faithfully the services of this church, to give regularly for its support and its causes, and to share in its organized work. On any matter coming before the church for action, each member is entitled to express his/her opinions to one vote.

必须填写以下问题 Please answer the question compulsory (欲申请作会员: For Applicant only)

1. Have you ever been convicted of a criminal offence?

您曾否被法庭刑事定罪？

是 Yes () 否 No ()

2. Have you ever been and/or currently and under the monitoring of the corrective system?

您是否/或现在接受监守行为？

是 Yes () 否 No ()

你填写以上资料，是能使本教会对你提供更合适的活动安排 The above information collected is used by our church to make decision(s) of providing better programs that serve you.

() 我愿意提供以上资料 I consent to provide the above information

申请人签名：

日期：

Signature of Applicant: _____ Date: _____

本栏由教会填写 For office use only

辅导员

日期：

Name of Counselor: _____ Date: _____

备注

地点

Remark: _____ Place: _____

申请洗礼者需知

Memo to Baptismal Candidates

1. 洗礼申请表必须在洗礼前两周填交。

Baptism application form must be submitted at least two weeks before the baptismal service.

2. 申请洗礼者必须参加洗礼前之辅导，在辅导的会晤中，需讲出个人之得救见证及重生确据。

The applicant will be required to attend a pre-baptism counseling session and will be asked to give his/her personal testimony of salvation and personal evidence of having been born-again.

3. 洗礼辅导之结果，将在稍后时间通知申请者。

The applicant will be notified at a subsequent time after the baptism counseling session.

4. 接受洗礼后，务必申请作华基会员，以华基作为你属灵的家，同心配搭车奉，兴旺福音。

After baptism, the applicant should apply to be a member of "Toronto Christian Community Church" since this is your own spiritual home, the applicant should serve God with brothers and sisters in the local church to spread the gospel.

5. 根据圣经真理，洗礼是外表之得救见证，只有真正接受耶稣基督为个人救主及已重生的人才可受洗。至於一些申请人若对自己个人得救不清楚或不能提出最基本已重生的确据，洗礼辅导小组将会提议他们延期参加洗礼。

According to the teachings of the Bible, baptism is an outward testimony of faith meant only for people who have received Jesus Christ as their personal Savior and are born-again.

Applicants not sure of their salvation status and fail to present basic evidence of having been born-again, may be recommended to wait until becoming born-again.